
Rada Miasta Wloclawek

Protok6l nr 1812019

XVIII Sesia w dniu 30 grudnia 2019

Obrady rozpoczEto 30 grudnia 2019 o godz. 12;00,azakohczono o godz. 13:07 tego samego
dnia.

W posiedzeniu wziglo udzial20 czlonk6w.

Obecni:

l. Jacek Bulawa

2. Janusz Dgbcryriski

3. Mariola Gawlowska

4. Andrzej Golgbieski

5. Krzysztof Grz4dziel

6. Joanna Hofman-Kupisz

7. Jarosfa*#upale

8. Dari*szJau.erski

9. Agnieszka Jura - Walczak

10. Piotr Kowal

ll.@i

12. Stanislaw Krzemieniewski

13. Zbigniew Lewandowski

14. Krystian tr-uczak

15. Jtizef Mazierski



16. Wanda Muszalik

1 7. A+kadiusz-Piaseeti

18. EDbieta Rutkowska

19. Ewa Szczepariska

20. Malgorzata Srymariska

21. Daniel Tobjasz

22. Stanislaw Wawrzonkoski

23.@

24. Janusz Zirilkowski

25. Piotr Zwoliriski

Ad. I
Sprawy organizacyjne.

a) otwarcie sesji

Przewodnicz4cy Rady Miasta radny Stanislaw Wawrzonkoski otworzyl obrady XVIII sesji
Rady Miasta Wloclawek, witaj4c Prezydenta Miasta dr Marka Wojtkowskiego, Zastgpc6w
Prezydenta Miasta w osobach Pana Krzysztofa Kukuckiego, Pani Domiceli Kopaczewskiej
oraz Pani dr Barbary Moraczewskiej a takze zebranych na sali urzgdnik6w, przedstawicieli
medi6w, mieszkaric6w miasta oraz radnych uczestnicz4cych w obradach.

b) stwierdzenie quorum

Po oficjalnym otwarciu posiedzenia, Przewodnicz4cy Rady Miasta stwierdzil,
radnych na sali obrad zgromadzonych jest aktualnie - zgodnie z list4 obecnorici
zalem obrady sesyjne w dniu 30 grudnia br. s4 prawomocne.
Lista obecnoSci radnych podczas obrad XVIII sesji Rady Miasta stanowi
protokolu.

c) prryjgcie protokolu z obrad XVII sesji

2e na stan 25

I 8 radnych. a

zal1cznik do

Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze w Biurze Rady Miasta oraz w Biuletynie
Informacji Publicznej Urzgdu Miasta udostgpniony byl do wgl4du protok6l z obrad XVII ses.ii

Rady Miasta Wloclawek VIII kadencji, kt6ra odbyla sig w dniu 16 grudnia 2019 roku, z kt6rym
radni mogli sig zapoznac i wnieSc ewentualne uwagi. Nie zgloszono uwag, poprawek i
uzupelniet'r.

d) zmiany do porzqdku obrad XVIII sesii



W tym punkcie porz4dku obrad Przewodnicz4cy Rady Miasta zaproponowal zmiang kolejno5ci
procedowania polegaj 1cE na przesunigciu punktu 3 w miejsce punktu 5.

Zgloszona zmiana zmierza do tego, aby uchwalg w sprawie ustalenia wykazu wydatk6w
budzetowych, ktorych niezrealizowane planowane kwoty nie wygasaj4 z kofcem roku
budzetowego 201 9, rozpatrzyc po bloku uchwal zmieniaj4cych uchwalg w sprawie uchwalenia
budZetu miasta Wloclawek na 2019 rok oraz w sprawie uchwalenia Wieloletniei Prognozy
Finansowej na lata 2019-2030.

Glosowano wniosek w sprawie:

zmiany koleinoSci procedowania punktu nr 3 tj. uchwaly w sprawie ustalenia wykazu
vrydatk6w budzetowych, kt6rych niezrealizowane planowane kwoty nie wygasaJ4 z koncem
roku bud2etowego 2019 w punkcie nr 5 porz4dku obrad.

Wvniki glosowania

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMU.fE SIE: 0, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 7

W)rniki imienne:

zA (18)

.lanusz DEbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej GolEbieski, .Toanna Hofman-Kupisz,
Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski,
Krystian N-uczak, Jozef Mazierski, Wanda Muszalik, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepanska,
Malgorzata Szymariska, Daniel Tobiasz, Stanislaw Wawrzonkoski, .Ianusz Ziolkowski, Piotr
Zwoliriski

NTEOBECNT (7)

Jacek Bulawa, Krzysztof Grzqdziel,.Iaroslaw Hupalo, Dariusz Jaworski, Krzysztof Kowalski,
Arkadiusz Pi asecki, Katarzyna Zargbska

Innych zmran do porz4dku obrad nie zgloszono.

Ad.2
Informacja Prezydenta Miasta z dzialalnoSci miasta w okresie migdrysesyjnym.

Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski przedstawil Radzie Miasta informacjg z dzialalnoici
miasta w okresie migdzysesyjnym, kt6ra obejmuje okres od dnia 16 grudnia br. czyli od
ostatniej sesji Rady Miasta do dnia 30 grudnia br. i przedstawia sig nastgpuj4co:

W omawianym okresie zawarto umowg na budowg placu zabaw przy ulicy Mostowej. Umowa
zostala zawarta z Biurem Regionalnym .IORDAN .Tolanta Pgdzisz z siedzib4 w Toruniu na
kwotE ponad 470 tysigcy zlotych. Wykonawcama 130 dni narealizacig inwestycji.
19 grudnia opublikowana zostala lista rankingowa 50. zarys6w projektow, kt6re
zakwalifikowaiy sig do II etapu w ramach programu,,ROZWOJ LOKALNY" finansowanego
ze Srodk6w Mechanizmu Finansowego Europejskiego Obszaru Gospodarczego i Norweskiego



Mechanizmu Finansowego 2014 -2021. Wloclawek znalazl sig na 6 miejscu spoSr6d 212

zgloszonych zarys6w, kt6re przeszly oceng merytorycznqi zakwalifikowal sig do II etapu jako
jedyny w wojew6dztwie kujawsko - pomorskim. Kwota, o kt6r4 ubiega sig miasto uynosi l0
milin6w euro. Wszystkie miasta, kt6re przeszly do II etapu, majq zagwarantowan4 dotacjq w
wysoko5ci 100 tysigcy zlotych na zadania zwi4zane z popraw4 dostEpnoSci dla os6b o

ograniczonych moZliwoSciach. Zarys zlolonego projektu pn. ..Wloclawek - miasto nowych
mo2liwoSci. Tutai mieszkam, pracujg, inwestuiE i tu wypoczywam" obeimuie wieloaspektowe
dzialania na tzecz poprawy iakodci 2ycia mieszkafic6w, m.in. budownictwo mieszkaniowe.
wsparcie biznesu, poprawa jakoSci powietrza, inteligentne zarzqdzanie miastem, poprawa

sprawnoSci lokalne administracj i czy wspomniana popraw dostgpno6ci.
W zwi4zku z atakiem hakerskim na strong rwr.rv.Wloclar.vek.rrl przedlu2ony zostal termin
konsultacji spolecznych w sprawie zmiany granic miasta. Zakonczyly sig one 22 grudnia.
Obecnie trwa opracowywanie raportu podsumowuj4cego. Sprawozdanie z konsultacii zostanie
przedstawione Wysokiej Radzie na najblizszej sesji rady.
Zakohczono,,Program szczepien ochronnych przeciwko grypie dla os6b powyzej 65 roku zycia
zamieszkalych na terenie Wloclawka". W ramach programu zaszczepiono 2400 os6b.

Zakohczyla sig r6wnie? tegoroczna edycja programu przeciwdzialania upadkom senior6w.
Wziglo w nim udzial 60 os6b.
Wydzial Dr6g, Transportu Zbiorowego i Energii zglosil dzialania wydzialu w zakresie
poglgbienia wiedzy nt. bezpieczeistwa w ruchu drogowym oraz realizowania ,,Programu
mobilnoSci i kreatywnej przestrzeni miejskiej" w konkursie Innowacyjny Samorz4d, kt6ry jest

organizowany przez Serwis Samorz4dowy Polskiej Agencii Prasowej.

Na koniec swojego wyst4pienia Prezydent Miasta zaprosil wszystkich mieszkaric6w na

miejskiego sylwestra, kt6ry rozpocznie sig 3l stycznia o 23.30 na Zielonym Rynku. W
programie m.in. pokaz tancerzy z ogniem w akompaniamencie muzyki, a takZe widowiskowy
pokaz laserowy.

W dvskusii nad przedloZona informacia wzieli udzial:
- radny Janusz Dgbczyriski
- radny Zbigniew Lewandowski
- Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski

Ad.3
Uchwala zmieniaj4ca uchwalg w sprawie uchwalenia budZetu miasta Wloclawek na 2019
rok.

Ad.4
Uchwala zmieniajqca uchwalg w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognory Finansowei
na lata 20f9-2030.

Wprowadzenia do obydwu zagadniert finansowych zwi4zanych ze zmianami w budzecie miasta
oraz wieloletni4 prognoz4 finansow4 wynikaj4cych z przedloZonych uchwal dokonala Pani
Honorata Baranowska Skarbnik Miasta.

Nastgpnie przedstawione zostaty opinie komisii, ktora rozpatrywala ww. zagadnienia.

Opinie Komisji stalej Rady Miasta



UchwalE zmieniaj4ca uchwaig w sprawie uchwalenia budzetu miasta Wloclawek na 2019 rok
rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisia Budzetu, Rozwoju i Promocji Miasta.
Opinig w tej sprawie przedstawil Wiceprzewodntcz4cy Komisji radny Krzysztof Grz4dziel.

Takle uchwalg zmieniaj4ca uchwalg w sprawie uchwalenia Wieloletniei Prognozy Finansowej
na lata 2019-2030 rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisia Bud2etu, Rozwoiu i

Promocji Miasta. Opinig w tej sprawie przedstawil r6wnie2 Wiceprzewodnicz4cy Komisji
radny Krzysztof Grz4dziel.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniami.

Wobec braku zgloszef do udzialu w dyskusji
glosowanie projekty procedowanych uchwal.

Glosowano w sprawie:

Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

Uchwaly zmieniaj4cej uchwalg w sprawie uchwalenia bud2etu miasta Wloclawek na 2019 rok.

Wvniki slosowania

ZA:19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJQ SfQ:0, BRAK Gtr-OSU: 1, NIEOBECNI: 5

Wyniki imienne:

zA (te)

.Tacek Bulawa, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Krzysztof Grz1dziel,.Toanna Hofman-
Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew
Lewandowski, KrystianN-uczak, Jozef Mazierski, Wanda Muszalik, Elzbieta Rutkowska, Ewa
Szczepariska, Malgoruata Szymafska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Janusz
Zi6lkowski, Piotr Zwolinski

BRAK GLOSU (I )

Janusz DEbczyriski

NIEOBECNI (5)

Jaroslaw Hupalo, Dariusz Jaworski, Krzysztof Kowalski, Arkadiusz Piasecki, Katarzyna
Zargbska

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, Ze w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Nastgpnie Przewodniczqcy Rady Miasta rozpocz4l procedurg glosowania kole.inei uchwaly.

Glosowano w sprawie:



Uchwaly zmieniaj4cej uchwalg w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na

lata2019-2030.

Wyniki slosowania

ZA:19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJI SIf: 0, BRAK GLOSU: 1, NIEOBECNI:

Wyniki imienne:

zA (1e)

.lacek Bulawa, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Krzysztof Grz4dziel,.Toanna Hofman-
Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew
Lewandowski, Krystian \,uczak, Jozef Mazierski, Wanda Muszalik, Elzbieta Rutkowska, Ewa
Szczepariska, Malgorzata Szymafska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Janusz
Zi6lkowski, Piotr Zwolinski

BRAK GI.OSU (I )

Janusz Dgbczyriski

NIEOBECNI (5)

Jaroslaw Hupalo, Dariusz .Iaworski, Krzysztof Kowalski, Arkadiusz Piasecki, Katarzyna
Zargbska

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad.5
Uchwala w sprawie ustalenia wykazu wydatk6w bud2etowych, ktrirych niezrealizowane
planowane k*oty nie wygasajq z koricem roku bud2etowego 2019 wraz z autopoprawk4

Wprowadzenia do przedloZonego projektu uchwaly dokonala Pani Honorata Baranowska
Skarbnik Miasta kt6ra poinformowala m.in., iZ koniecznoSi uchwalenia Srodk6w
niewygasaj4cych wynika z braku mo2liwoSci rozliczenia zaangahowanych wydatk6w
planowanych do realizacji w roku bieZqcym. Wykaz wydatk6w niewygasaj4cych oraz plan
finansowy tych wydatk6w okreSla:4zal4czniki do uchwaly.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji stalej, kt6ra rozpatrywala ww. zagadnienia.

Opinia Komisji stalej Rad), Miasta
Projekt uchwaly w sprawie ustalenia wykazu wydatk6w budzetowych, ktorych niezrealizowane
planowane kwoty nie wygasaj4 z koncem roku bud2etowego 2019_rozpatrzylaorazpozytywnie
zaopiniowala Komisia Budzetu, Rozwoju i promocji Miasta. Opinig w tej sprawie przedstawil
Radzi e M i asta Wi ceprzewodnicz4cy Komi sj i radny Krzy sztof Grz4dziel .



Po przedstawieniu opinii Komisii Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal. ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszen do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie projekt procedowanej uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie ustalenia wykazu wydatk6w budzetowych, kt6rych niezrealizowane
planowane kwoty nie wygasaj4 z koricem roku budZetowego 2019.

Wvniki glosowania

ZA:20, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIf,: O, BRAK Gtr,OSU: O, NIEOBECNI: 5

Wyniki imienne:

zA (20)

.Iacek Bulawa, Janusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska. Andrzej Golgbieski, Krzysztof
Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Stanisiaw
Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Luczak, Jozef Mazierski, Wanda Muszalik,
ElZbieta Rutkowska, Ewa Szczepanska, Malgorzata Szymariska, Daniel Tobiasz, Stanislaw
Wawrzonkoski, Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski

NIEOBECNI (5)

Jaroslaw Hupalo, Dariusz Jaworski, Krzysztof Kowalski, Arkadiusz Piasecki, Katarzyna
ZarEbska

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad.6
Uchwala zmieniaj4ca uchwalg w sprawie zasad udzielania dotacji na prace
konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do
rejestru zabytk6w lub znajduj4cym sig w gminnej ewidencji zabytk6w.

Wprowadzenia do projektu uchwaly dokonala Pani Izabela Ksig2ak Kierownik Referatu
Zagospodarowania Przestrzennego.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji stalej rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej Rad]' Miasta
Projekt uchwaly rozpatrzyla oraz pozylywnie zaopiniowala Komisja Rewitalizacji. Opinig w
tej sprawie przedstawila Radzie Miasta Przewodniczqca Komisji radna Agnieszka .Tura-

Walczak.



Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, Ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszen do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie proiekt procedowanej uchwaly.

Glosowano w sDrawie:

Uchwaly zmieniaj4cej uchwalg w sprawie zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie,
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytkow lub
znajduj4cym sig w gminnej ewidencji zabytk6w.

Wvniki glosowania

ZA:20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIQ: 0, BRAK Gtr OSU: 0, NIEOBECNI: 5

Wyniki imienne:

zA (20)

Jacek Bulawa, Janusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski. Krzysztof
Grz4dziel, Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Stanislaw
Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Luczak, Jozef Mazierski, Wanda Muszalik,
Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Malgorzata Szymariska, Daniel Tobiasz, Stanislaw
Wawrzonkoski, .Ianusz Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski

NIEOBE,CNI (5)

.laroslaw Hupalo, Dariusz Jaworski, Krzysztof Kowalski, Arkadiusz Piasecki, Katarzyna
Zargbska

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad.7
Uchwala zmieniaj4ca uchwalg w sprawie uchwalenia Rocznego Programu wsp6lpracy
Gminy Miasto Wloclawek z organizacjami pozarz4dowymi or^z podmiotami
wymienionymi w art. 3 ust 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o dzialalnoSci po2ytku
publicznego i o wolontariacie, na rok 2020.

Wprowadzenia do projektu uchwaly dokonala Pani Elzbieta Dynarska Dyrektor Wydzialu
Polityki Spolecznej i Zdrowia Publicznego.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisii rozpatruj4cei ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej Rady Miasta:



Projekt uchwaly rozpatrzylaorazpozylywnie zaopiniowala Komisja Zdrowra, Rodziny i Opieki
Spolecznej. Opinig w tej sprawie przedstawila Radzie Miasta Przewodnicz4ca Komisji radna
Ewa Szczepariska.

Po przedstawieniu opinii Komisii Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze otwiera
dyskusjg nad przedlozonym zagadnieniem.

Wobec braku zgloszen do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod
glosowanie proj ekt procedowanej uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly zmieniaj4cej uchwalg w sprawie uchwalenia Rocznego Programu wsp6lpracy Gminy
Miasto Wloclawek z organizacjami pozaru4dowymi oraz podmiotami vsymienionymi w art. 3
ust 3 ustawy z dnia24 kwietnia2003r. o dzialalnoSci pozy.tku publicznego i o wolontariacie,
na rok 2020.

Wvniki glosowania

ZA:20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIQ: 0, BRAK Gtr,OSU: 0, NIEOBECNI: 5

W]'niki imienne:

zA (20)

Jacek Bulawa, Janusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Krzysztof
Grz4dziel, Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Stanislaw
Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian \-uczak,Iozef Mazierski, Wanda Muszalik,
El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanislaw
Wawrzonkoski. .Ianusz Zi6lkowski. Pi otr Zwol i riski

NIEOBECNT (s)

Jaroslaw Hupalo, Dariusz Jaworski, Krzysztof Kowalski, Arkadiusz Piasecki, Katarzyna
Zargbska

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad.8
Uchwala w sprawie wyra2enia zgody na prryst4pienie Gminy Miasto Wloclawek do
realizacji Programu " Asystent osobisty osoby niepelnosprawnej" - edycja 2019-2020
realizowanego ze Srodkriw SolidarnoSciowego Funduszu Wsparcia Osdb
Niepelnosprawnych.

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia dokonal Pan Piotr Grudziriski Dyrektor
Miejskiego OSrodka Pomocy Rodzinie we Wloclawku.



NastEpnie przedstawiona zostala opinia komisii rozpatrujEcei ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej Rady Miasta
Projekt uchwaly rozpatrzylaorazpozytywnie zaopiniowala Komisja Zdrowia, Rodziny i Opieki
Spolecznej. Opinig w tej sprawie przedstawila Radzie Miasta Przewodnicz4ca Komis.ji radna
Ewa Szczepariska.

Po przedstawieniu opinii Komisii Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal" 2e otwiera
dyskusjg nad przedlo2onym zagadnieniem.

Wobec braku zgloszen do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie projekt procedowanej uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie wyrazeniazgody na przyst4pienie Gminy Miasto Wloclawek do realizacji
Programu " Asystent osobisty osoby niepeinosprawnej" - edycja 2019-2020 realizowanego ze
Srodk6w Solidarno6ciowego Funduszu Wsparcia Os6b Niepelnosprawnych.

Wvniki glosowania

ZA:20, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIE: O, BRAK GLOSU: O, NIEOBECNI: 5

Wyniki imienne:

zA (20)

Jacek Bulawa, Janusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Gotgbieski, Krzysztof
Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Stanislaw
Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian N,uczak,Iozef Mazierski, Wanda Muszalik,
El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanislaw
Wawrzo nko ski, .l an us z Ziolkow sk i, P i otr Zwo I i risk i

NIEOBECNI (5)

Jaroslaw Hupalo, Dariusz Jaworski, Krzysztof Kowalski, Arkadiusz Piasecki, Katarzyna
ZarEbska

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad.9
Uchwala w sprawie powolania komisji doraZnej do dokonania zniszczenia zgloszert
kandydatriw na lawnikriw.

Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal,i2zgodnie z $ 93 ust I . Statutu Miasta Wloclawek
do wykonywania okreSlonychzadahRada powywoluje komisj e dora2ne, okreSlaj4c w uchwale
ich sklad, zakres dzialania, atakhe czas, na kt6ry zostaje powolana. Podlgcie uchwaly pozwoli
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na powolanie komisji, ktorej zadaniem bgdzie dokonanie protokolarnego, ftzycznego
zniszczenia zgloszen kandydat6w na lawnik6w, kt6rzy nie zostali wybrani w wyborach
lawnik6w na kadencjg od2020 r. do 2023 r., a kt6re nie zostaly odebrane w terminie 60 dni od

dnia wybor6w, zgodnie z $ 5 ust. 2 rozporz4dzenia Ministra SprawiedliwoSci w sprawie
sposobu postgpowania z dokumentami zlolonymi radom gmin przy zglaszaniu kandydat6w na

lawnik6w orazwzorukarty zgloszenia. Zatem zasadnym jest podigcie przedmiotowej uchwaly.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej Rady Miasta
Proj ekt uchwaly zostal rozpatrzony
Prawnego i Publicznego. Opinig w
Mariola Gawlowska.

oraz pozytywnie zaopiniowany przez Komisjg Porz4dku
tej sprawie przedstawila Przewodnicz4ca Komisji radna

Otwieraj4c dyskusjg w przedmiotowej sprawie Przewodnicz4cy Rady Miasta stwierdzil, iz

maj4c na uwadze fakt, ze dotychczasowa praktykazmierzala do tego, Zeby czlonkami komisii

doraznej byli czlonkowie Komisji Porz4dku Prawnego i Publicznego, zaproponowal

podtrzymanie tei tradycji.

Czlonkowie Komisii Porz4dku Prawnego i Publicznego uczestniczqcy w obradach sesyjnych

wyrazili zgodg na udzial w pracach komisii doru2nej, w zwi4zku zzapytaniem skierowanym w

tej sprawie przez Przewodnicz4cego Rady Miasta.

Wobec braku innych zgloszendo udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

glosowanie projekt procedowanej uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie powolania komisji doraZnej do dokonania zniszczenia zgloszen

kandydat6w na lawnikow.

Wvniki glosowania

ZA:20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIQ: 0, BRAK GI-OSU: 0' NIEOBECNI: 5

W)'niki imienne:

zA (20)

.Iacek Bulawa, Janusz Dgbczyt'rski, Mariola Gawlowska, Andrzej Gotqbieski, Krzysztof

Grzqdziel, .Ioanna Hofman-Kupisz, Agnieszka .Iura - Walczak, Piotr Kowal, Stanislaw

Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian N-uczak,Jozef Mazierski, Wanda Muszalik'

Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanislaw

Wawrzonkoski, Janus z Ziolkowsk i, P iotr Zwo li riski

NIEOBECNI (5)

.laroslaw Hupalo, Dariusz .Iaworski, Krzysztof Kowalski, Arkadiusz Piasecki, Kataruyna

Zargbska
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Po zakoflczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad. 10

Interpelacje, wnioski i zapytania radnych.

W tym punkcie porz4dku intemelacje zlo2vli:

- radny J6zef Mazierski,
- radna Elzbieta Rutkowska.

Ad. 1l
Informacje i komunikaty.

Przewodnicz4cy Rady Miasta radny Stanislaw Wawrzonkoski zloZyl wszystkim obecnym
2y czenia z okazji nadcho dz4ce go Nowe go Roku 2020 .

Ad. 12

Zakoficzenie obrad.

Wobec zrealizowania porzqdku posiedzenia, Przewodnicz4ca Rady Miasta radny Stanislaw
Wawrzonkoski zakoriczyl obrady XVIII sesji Rady Miasta Wloclawek, kt6re odbyly sig w dniu
30 grudnia 2019 roku.

Przewodnicz1cy

Gl. Spec. Bl,utq Rady Miasta
Przygotowal(a): Jolanta Skladanowska

Pzygotowano przy pomocy programu
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